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Bonde 
Emne: bevar bemandingen af legepladsen i gunløgsgade 

 
Til Teknik- og Miljøborgmester Ayfer Baykal, c.c. overborgmesteren, teknik- og miljøudvalget, Amager Vest 
Lokaludvalg, Socialudvalget, Børne- og Ungeudvalget, Bryggebladet. 
Kære Ayfer Baykal. 

 Bevar den bemandede legeplads på Islands Brygge. 
 Islands Brygges Lokalråd har drøftet situationen omkring bemandingen af legepladsen i Gunløgsgade, og 
skal i den anledning udtale følgende: 
 Det er helt nødvendigt, at legepladsen fortsat er bemandet. 
 For det første er pladsen helt ny, endnu ikke helt færdig og endnu ikke evalueret. 
 For det andet ligger den på et sted, hvor der meget tæt på legepladsen er mange drikkende i det fri, og 
kombinationen af alkohol og legende børn uden opsyn er ikke god. Kombinationen af børn og drikkende her i 
hjertet af Islands Brygge er nærmest historisk betinget, og pædagogerne har hidtil tacklet problemerne 
glimrende, også fordi de har lokalt kendskab og lokal accept. 
 For det tredje er det beløb, der evt. kan spares ved at fjerne pædagogerne, meget lille i forhold til de 
omkostninger og ricisi af især social karakter, der er ved en ubemandet legeplads på dette sted. Dette 
forstærkes af den store befolkningstilvækst, der er på Bryggen i disse år. 
  
Med venlig hilsen, 
Pva Islands Brygges Lokalråd, Leifsgade 7, st. 2300 Kbh. S 
Birger Pedersen, 
Formand. 
 

 


